
 
Fellesmøte styre, avlsråd og web komite på Gardermoen 21.01-22.01 2023 

Til stede fra styret: 

Iver Melby, Dag Kleven, Jonny Åsheim, Grete H. Sætrang, Ingeborg Sjurseth, Kyrre Rørstad. 

Forfall: Anne Cathrine Wie 

Til stede fra avlsrådet:  

Arne Hovde, Petter Steen, Sofie S. Ottesen, Jan Terje Haugen, Andrine Wefring,  

Anne-Grethe Sætrang 

Til stede fra Webkomiteen:  

Kristel Åsheim, Ingunn Sømåen, Grete H Sætrang 

    

 

Følgende saker var satt opp: 

Sak 05.01.23: Dialog styre og avlsråd 

Sak 06.01.23: Valpelista på nettsiden vår 

Sak 07.01.23: Road show AR 

Sak 08.01.23: Forslag fra AR om å dele inn kull i A-B og C kull 

Sak 09.01.23: Årets hund apport UK/AK 

Sak 10.01.23 Årets skogsfuglhund 

Sak 11.01.23: UK skog 

Sak 12.01.23: Felles avlskonferanse 2024. Forslag fra RU 

Sak 13.01.23: Nordisk match i Sverige 

Sak 14.01.23: Mankehøyde på engelsksetter 

Sak 15.01.23: Foreløpig regnskap og budsjett for 2023 

Sak 16.01.23: Datahound 

Sak 17.01.23: Gjennomgang av ny nettside V/ Dialecta 

Sak 18.01.23: Status årshjul og NESK aktiviteter 2023 

Sak 19.01.23: Status Distriktskontakter 

Sak 20.01.23: Årsmøte og Årsberetning  

 

Sak 05.01.23: Dialog styre og avlsråd. Ved enkelte anledninger har ikke all kommunikasjon og 

informasjon nådd alle. Dag gikk gjennom det som er oppsatt av hvordan kommunikasjon mellom 

styret og avlsråd skal foregå. Ved informasjon fra styre til AR sendes denne heretter ut til samtlige 

medlemmer i AR.  



 
Sak 06.01.23: Valpelista. Samme krav og kriterier som har vært, beholdes. Pris kr 400,- for hunder 

som ikke er etter NESK avlshund beholdes uendret. 

Sak 07.01.23: Road Show AR. Dette er ett opplegg satt i gang av AR hvor representanter fra AR 

reiser rundt på forskjellige arrangementer og informerer om avlsarbeidet og hva Ar jobber med. 

AR har besøkt både samlinga i Sømådalen, Liland samt hos Romerike Fuglehundklubb og fått 

mange positive tilbakemeldinger. Vi ønsker at dette skal fortsette i 2023 og det ble bevilget kr 

20.000,- til dette. 

Sak 08.01.23: A-B og C kull. Forslag fra AR.  

A-Kull- Begge foreldre er NESK avlshunder og har en samlet HD indeks på minst 200, eventuelt  

hunder med tilsvarende kvalifikasjoner. 

B-Kull- Minst en av foreldrene er premiert med 1. pr. AK. Eventuelt begge foreldre er premiert 

med minimum 2. pr. AK/UK 

C-Kull- Kullet oppfyller ikke noen av kravene til A eller B kull. 

Dette gjennomføres som ett prøveprosjekt og evalueres ved en senere anledning.  

Sak 09.01.23: Årets hund apport UK/AK. Avlsrådet jobber med forslag til kriterier og regler og 

vinner blir titulert Årets Hund Apport UK/AK. Forslag til kriterier og regler er ikke ferdig ennå. 

Sak 10.01.23: Årets skogsfugl hund. Denne prisen innføres i 2023 og tituleres Årets skogsfugl hund. 

Sak 11.01.23: UK skog. Avlsrådet har jobbet mye med saken og fremviste ett foreløpig regelverk 

for UK skog. Utarbeidet regelverk sendes RU og brukes som arbeidsdokument i RU. 

Sak 12.01.23: Felles avlskonferanse 2024. Forslag fra RU. NESK ønsker i stedet en felles 

avlskonferanse mellom NESK og NGK i 2025 når Helseprosjektet har kommet godt i gang. 

Sak 13.01.23: Nordisk Match i Sverige. Avlsrådet ser på denne saken og kommer med forslag til 

styret. Svarfrist 31./6-2023. 

Sak 14.01.23: Mankehøyde på engelsksetter. Avlsrådet V/Petter redegjorde for arbeidet rundt 

denne saken samt FCI sitt standpunkt. Det er ønske om å ta inn ett vedlegg angående jakthunder 

og at de kan være av lettere type. 

Sak 15.01.23: Foreløpig regnskap og budsjett for 2023. Regnskapet ble gjennomgått. Det ble 

jobbet og landet ett budsjett for 2023. Vi ser det er vanskelig å lage ett økonomisk plussbudsjett 

for kommende neste år. Økte kostnader for å avholde enkelte arrangementer har steget med 

samtidig frafall fra noen sponsorer som har gitt økonomisk støtte, er mye av årsaken til dette. 

Sak 16.01.23: Datahound. Vi har ikke satt ansvar til kontakt mellom NESK og Datahound til en 

bestemt person. Trenger vi dette? Dag sjekker ut denne saken. Andrine har foreløpig den daglige 

kommunikasjon. 

Sak 17.01.23: Gjennomgang av ny nettside v/Andreas fra Dialecta. AR og styret fikk en 

gjennomgang av den nye nettsiden, og det ble stilt noen spørsmål til siden. Andreas informerte om 

siden og noterte ned ønsker om løsninger og funksjoner. Kristel og Ingunn fra webkomiteen ble 

kurset i siden. 

18.01.23: Status årshjul og NESK aktiviteter 2023-2024(utstillinger/prøver osv). Årshjul er laget og 

alle arrangementer har ansvarlige personer ferdig fordelt. 



 
Sak 19.01.23: DK status. Nye distriktskontakter for Oslo/Viken, Valdres samt Østfold er på plass. 

Det ble litt diskusjon om hvordan de forskjellige distriktkontakter skulle nå sine aktuelle 

medlemmer med sine arrangementer. Enkelte DKer har opprettet egne Facebook sider for dette. 

Ingeborg og Anne Cathrine ser på løsninger på dette sammen med Web komiteen. 

Sak 20.01.23: Årsmøte/generalforsamling og årsberetning. Årsmøte/generalforsamling blir avholdt 

19.04.23 og blir i år for første gang avholdt digitalt. Utfyllende informasjon om dette ligger på 

nettsiden vår.  

Side 1-6 i årsberetningen er ferdig laget. AR jobber med sin del av rapporten fra avlsrådet. Grete 

tar på seg ansvaret med å lage ferdig styrets rapport sammen med Iver som medhjelper. Alle som 

har ansvar i forbindelse med årsrapporten må ferdigstille og leveres senest 25.februar. 

Kyrre Rørstad, referent 

 

 

 


